
 

Protokoll side 1 av 4 
 
  

Styremøte #1-2025 
Protokoll 

Dato: 
Tid:  

17.02.25 
kl 1900 

Emne: Styremøte #1-2025 

Plassering: Teams 

Tilstede: Helene Bjørnø (HB), Anders Emil Hustoft (AEH) fra kl 1932, Vegard 
Mehammer Eidsmo (VME), Sten Rune Myrland (SRM) og Siri 
Christiansen(SC). Fra SU: Harald Kvande sak 5. Fra 
administrasjonen: Marius Sotberg (MS) sak 4 og Knut Lien(KL) 

Ikke møtt:  Anna Moxnes (AM), Ellen Aasgaard (EA) 

 

Agenda 

SAK Beskrivelse Ansvar Type 

1 Godkjenning av innkalling, agenda 1/25 og protokoll 
7/24 

Alle Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning 

3 Økonomi KL Orientering 

4 Landslag  MS Orientering 

5 SU HK Orientering 

6 Orientering fra NLF  HB Orientering 

7 Orientering fra ungdomskomiteen VME Orientering 

8 Tilsagn ungdomsmidler 2025 Alle Beslutning 

9 Tilsagn arrangementsmidler 2025 Alle Beslutning 

10 Evt. Alle  

11 Neste møte Alle Beslutning 
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Protokoll 

 

Sak Beskrivelse Type 

1 Godkjenne innkalling og agenda styremøte #1-2025 og protokoll styremøte #7-2024. 
 
Vedtak: 
Innkalling og agenda styremøte #1-2025 godkjent  

Protokoll fra styremøte #7-2024 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere. 

Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet 
 
VME anser seg å være inhabil på sak 8, tilsagn ungdomsmidler 

Beslutning 

3 Økonomi 
 
Kommentarer, forslag, utdypninger: 
Etter den 25. i påfølgende måned skal forrige måned være ferdig ført. Dette gjelder normalt fra og 
med april.  
 
Regnskapet for 2024 viser foreløpig et underskudd på 423.293.  
Ekstraordinære poster: 
Vedlikeholdskostnader Østre Æra på kr 2.806.120 er kostnadsført i sin helhet 
Spillemidler på kr. 750.000 (50%) er innteksført 
Forsikringer på kr 322.915 for 2023 er inntektsført på 2024 
Avskrivning for 2024 er ikke tatt med, anslått til ca 45.000 

Orientering 

4 Landslag 
 
MS orienterte om status landslaget. Alle i landslagsgruppa fortsetter satsingen i 2025. 
 
Styret tok orienteringen til etterretning 

Orientering 

5 SU 
 
HK orienterte styret om SU’s arbeid 
  
Styret tok orienteringen til etterretning 

Orientering 

6 Orientering fra NLF styremøte 
 
Helene orienterte om NLF styret sitt arbeid. Dette gikk i hovedsak på to ting, det ene var 
konstituering av Jostein Tangen som ny generalsekretær ut 2025 og John Eirik som rådgiver ut 2026. 
Det andre var arbeidet med organisasjonsendringene som blant innebærer følgende: Seksjonene vil 
fortsette å hete seksjoner og ikke grener. Styret vil bli endret til et råd, og det er et ønsket om å 
redusere antall medlemmer i luftsportstyret til 7. 
  
Styret tok orienteringen til etterretning 
 

Orientering 
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7 Orientering fra ungdomskomiteen 
 
Ingen møter avholdt 

Orientering 

8 Tilsagn ungdomsmidler 2025 
 
Det er satt av 150.000 til ungdomsmidler for 2025. Det var kommet inn søknader for totalt kr. 

297.000. Styret har besluttet å gi følgende tilsagn om støtte:  

 

 

 

Beslutning 

9 
 

Tilsagn arrangementsmidler 2025 

Det er satt av 150.000 til arrangementsmidler for 2025. Det var kommet inn søknader for 
totalt kr. 462.235. Det forventes det at klubben også bidrar med klubbmidler, presumtivt i 

tilsvarende størrelsesorden som søknadsbeløpet. Dette skal klart fremgå av søknaden. Styret har 
besluttet å gi følgende tilsagn om støtte: 
 

 
 

Diskusjon 

10 Evt.  
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11 Neste møte 

 
Quaity Hotell Værnes kl 4.april kl. 1800 
Møtet avsluttet kl. 2058  
 
Knut Lien 
Fagkontakt/referent 

 

 

 


